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………………………….      ……………………………  

Anders Carlsson        Svante Norbäck 
     

Närvarande:                                    

 

Ordförande:       Anders Carlsson (HSO/RTP-StS)
        

 

Vice ordförande:   Elisabeth Aguado (HSO/IFS) 

      

                                                                                                                                                           

 

Ledamöter                             Anita Runesved (HSO/FHLIS) 

    Sven Bohman (HSO/ÅSS)  

    David Källman (RSMH) 

    Svante Norbäck (HSO/Hjärnkraft) 

 

Frånvarande:    

                                           

 

                                          

 Sekreterare:    Eva Svedman   

 

         

Tjänstemän:                         Jan Rönnberg, avdelningschef 

Anita Johnson, personligt ombud 
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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Vice ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna. 

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Svante Norbäck utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

Föregående protokoll 2014-10-09 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/Jan Rönnberg 

 

 

- Resultat av stadens  centrala 

brukarundersökningen/socialpsykiatri. 

Insatsen stödboende redovisas. Nio personer hade svarat, 41 %. I 

huvudsak är de svarande nöjda med insatsen. 

 

Rådet diskuterar hur svarsfrekvensen skulle kunna ökas och 

varför andelen som inte svarar är så pass stor. Rådet diskuterar 

boendestödets roll i samband med att enkäten ska besvaras. 

 

Övrig aktuell information 

Jan informerar om att fram till årsskiftet är Stefan Nilsson (MP) 

ordförande i nämnden och Therese Carlborg (M) vice ordförande. 

 

Teenie Bennerholt är tillförordnad stadsdelsdirektör tillsvidare. 

 

Cirkulär från Sveriges Kommuner och Landsting; Bristande 

tillgänglighet som en form av diskriminering – ändringar i 

diskrimineringslagen den 1 januari 2015 delas ut till rådet.  

 

§6. Information om Personligt Ombud 

Anita Johnson, personligt ombud i Östermalm stadsdelsområde. 

Anita informerar om uppdraget, bl a att verksamheten vänder sig 

till personer 18 – 65 år med förväntade långvariga psykiska 

svårigheter. Personligt ombud arbetar på uppdrag av den 

enskilde. Ofta handlar uppdragen om att ge stöd och hjälp i 
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kontakten med myndigheter. Det är en frivillig verksamhet som 

till delar finansieras med statsbidrag. Ingen myndighetsutövning.  

 

§7. Övriga frågor  

-Utegymmet i Tessinparken 

Rådet har tidigare framfört klagomål på utegymmet då de anser 

att det inte är säkerhetsanpassat till äldre och funktionsnedsatta. 

 

Enligt information från parkingenjör Magnus Björkman kommer 

mer sand att läggas under redskapen/ställningarna för att göra 

gymmet mer tillgängligt. En gyminstruktör kommer att vara på 

plats vid tillfälle under våren.  

 

-Sammanställning av vilka verksamheter som har informerat 

rådet hittills  

Eva Svedman uppdras att göra sammanställningen.  

 

§8. Nästa möte  

27 november  

 

§9. Avslutning 

Ordförande tackar för dagens sammaträde och för det gångna 

året. Anders meddelar samtidigt att han inte deltar vid rådets 

sammanträde den 27 november.  

 

 


